

Application Guide for Undergraduate Program of Guilin Medical University (2022 Spring Semester)

I. Brief Introduction to Guilin Medical University

Founded in 1935, Guilin Medical University (GLMU) is located in Guilin, a world-famous tourist city with rich culture and a long history. It is approved by Ministry of Education of the People's Republic of China as one of the first batch of universities as the test sites for "Education Plan for Future Outstanding Doctors", and it is a university with excellent undergraduate teaching level assessed by Ministry of Education. In 2021, the university was authorized to grant doctorate degrees and the professional degree of doctor of clinical medicine.

The University has 3 campuses - Lequn Campus, Dongcheng Campus and Lingui Campus, covering a total area of more than 85 hectares. It has 9 affiliated hospitals, 27 clinical teaching hospitals and 23 colleges, schools, faculties and departments, including School of Basic Medical Sciences, Clinical College, School of Pharmaceutical Sciences, College of Stomatology, etc. The University's full-time higher education system offers 4 higher vocational programs, 25 bachelor's programs, such as clinical medicine, pharmacy, biotechnology, etc., as well as 6 master's programs in first-level disciplines and 7 professional master's programs. There are nearly 30,000 full-time undergraduates and junior college students, postgraduate students and international students at GLMU.

II. Programs for International Undergraduates and Medium of Instruction

Undergraduate Program	Study Duration	Medium of Instruction	Note
Clinical Medicine	5 Years	Chinese	1. Applicants who apply for the programs taught in Chinese should pass HSK 4 or above. Otherwise, applicants should make up for their Chinese learning and pass HSK 4
Stomatology	5 Years	Chinese	
Pharmacy	4 Years	Chinese/ English	

Nursing	4 Years	Chinese/ English	before starting their undergraduate programs. 2. Applicants who apply for the program taught in English shall provide the proof of their English proficiency. A minimum of 30 applicants are needed in a class for the programs.
Medical Laboratory Technology	4 Years	Chinese/ English	

III. Application Qualifications

Applicants should:

1. be foreign citizens with valid passports. Chinese citizens who have emigrated and apply to study at GLMU as international students must have held the valid foreign passports or nationality certificates at least 4 years. In the last 4 years (up to April 30 of the enrollment year), the applicants should live outside China more than 2 years (the actual living abroad for more than 9 months in a year can be counted as one year, and subject to the entry and exit stamps).
2. hold a high school certificate and be no more than 25 years old when applying for the program.
3. be in good health (physically and mentally) and have good conduct without criminal record.
4. be friendly to China, and abide by laws and regulations of the University and China, and respect Chinese customs and habits.

IV. Materials Required

1. Application Form for International Student of GLMU (see attachment).
2. Scanned Copies of the first page with personal information and the pages with exit and entry records of the applicant's valid passport (personal information page and pages with departure records).
3. High School Diploma and Transcripts. Documents in languages other than Chinese or English must be attached with notarized Chinese or English translations.
4. Foreigner Physical Examination Form (see attachment). Applicants should complete the check-up items listed on the Form. A form is invalid without a photo of the examinee with a stamp or a signature and a stamp of the hospital and doctors.

5. A Study Plan in China (written in Chinese or English).
6. A Bank Deposit Certificate. The certificate must be released by the bank. The duration for the fixed-term deposit must be more than half a year and the amount must be more than RMB¥35,000 or USD\$ 5,000.
7. Police Clearance Certificate.
8. Digital Identification Photo.
9. Proof of Language Proficiency. An HSK4 or above certificate should be provided for the programs taught in Chinese, a certificate with a score of 80 or above in TOEFL iBT, or a certificate with a score of 5.5 or above in IELTS or other equivalent English language proficiency proof should be provided for the programs taught in English.

V. Application Procedures & Deadline

Applicants register at Online Application System for International Students (<http://www.xiaojingtong.com.cn/college/user/gotoIndex.do?u=498502832>), and send their scanned application materials mentioned above to College of International Education of GLMU by email (admission@glmc.edu.cn) before **March 31, 2022**.

VI. Admission Procedures

College of International Education of GLMU will:

1. check up applicants' application materials, and inform qualified applicants of the arrangement of entrance examination by email or phone.
2. select students according to their comprehensive performance in the exam and decide the proposed admission list.
3. submit the proposed applicants' application materials to relevant departments of the University, Education Department of Guangxi, and Foreign Affairs Office of Guangxi for approval.
4. inform the students to be admitted by email or phone, and mail the original admission materials.

VII. Fees

1. Registration fee: RMB¥400 /person
2. Tuition and Fees (in RMB/CNY):

Non-degree Program	Fee
Chinese Language	¥12,000 /year
Undergraduate Programs	Fees
<ul style="list-style-type: none"> ● Clinical Medicine ● Stomatology 	¥20,000 /year
<ul style="list-style-type: none"> ● Pharmacy ● Nursing ● Medical Laboratory Technology 	¥13,000 /year

3. Accommodation fee: about RMB¥4,500 /year.

Notes: Set by Finance Office of GLMU, the accommodation fees are different for different apartment buildings and campuses, and may be altered in different years.

4. Other fees:

- Insurance fee: RMB¥800 /year
- Fees of physical examination and visa/resident permit application will be charged by relevant national official departments according to rules and regulations.
- Textbook fee: students will purchase the recommended books by themselves according to the courses of each semester.

VIII. Contact Information

Address: 1 Zhiyuan Road, Lingui District, Guilin, Guangxi, P.R. China

Post Code: 541100

Tel.: 0086-773-5895660

Email: admission@glmc.edu.cn

Website: <https://glmc.edu.cn>



Please follow the official Wechat ID for more admission information.

If there is any conflict between this admission notice and the latest policies or documents released by the relevant national departments, the latter shall prevail; College of International Education of Guilin Medical University reserves the right of final interpretation on the admission notice.

桂林医学院 2022 年春季学期来华留学生(本科生) 招生简章

一、学校简介

桂林医学院位于国际旅游城市——广西桂林市。创建于 1935 年，是教育部第一批“卓越医生教育培养计划”项目试点高校、教育部本科教学工作水平评估优秀高校。2021 年获批新增博士学位授予单位，获批新增临床医学博士专业学位授权点。

学校有乐群、东城、临桂三个校区，总占地面积 1300 余亩。设有基础医学院、临床医学院、药学院等 23 个学院（系、部），9 所附属医院、27 所临床教学医院。有 6 个一级学科硕士学位授权点及 7 个专业硕士学位授权点。全日制普通高等教育设有临床医学、药学、生物技术等 25 个本科专业和 4 个高等职业教育专业。学校目前有全日制本专科生、研究生、留学生等各级各类学生近 3 万人。

二、招生专业与授课语言

本科专业	学制	授课语言	备注
临床医学	5 年	汉语	1. 申请汉语授课项目者，汉语水平须达到 HSK4 级或以上。如汉语水平低于 HSK4 级，须进行汉语补习，通过 HSK4 级后方可申请进入本科阶段学习。 2. 申请英语授课项目者需提供英语水平能力证明，申请英语授课项目人数至少达到 30 人方能成班。
口腔医学	5 年	汉语	
药学	4 年	汉语/英语	
护理学	4 年	汉语/英语	
医学检验技术	4 年	汉语/英语	

三、申请要求

（一）非中国籍公民，持有有效外国护照。中国公民移民外国后，以外国留学生身份申请进入我校学习的，必须持有效的外国护照或国籍证明文件 4 年（含）以上，且最近 4 年（截至入学年度的 4 月 30 日前）之内有在国外实际居住 2 年以上的记录（一年中实际在国外居住满 9 个月可按一年计算，以入境和出境签章

为准)；

(二) 年龄 25 周岁以下，持有高中毕业证书；

(三) 身心健康，品德良好，无犯罪记录；

(四) 对华友好，遵守中国法律、法规和学校管理规定，尊重中国人民的风俗习惯。

四、申请材料

(一) 《桂林医学院来华留学生入学申请表》(附件 1)；

(二) 护照首页及出境记录扫描件；

(三) 高中毕业证书和学习成绩单，中英文以外文本须附上经公证的中文或英文的译文；

(四) 《外国人体格检查表》(附件 2)，申请人应严格按照《外国人体格检查表》中要求的项目进行检查。缺项、未贴有本人照片或照片上未盖骑缝章、无医师和医院签字盖章的《外国人体格检查表》无效；

(五) 来华学习计划(中文或英文)；

(六) 存款证明(由银行出具申请者个人半年定期存款证明，存款金额为 35000 元或 5000 美金以上)；

(七) 无犯罪记录证明；

(八) 电子版个人证件照；

(九) 语言水平证明。申请汉语授课课程须提供 HSK4 级(含)以上证书，申请英语授课课程须提供托福考试成绩 80 分(含)以上，或雅思考试成绩 5.5 分(含)以上证明，或其他能体现同等英语水平的证明。

五、报名流程与截止时间

(一) 申请者登录在线报名系统

(<http://www.xiaojingtong.com.cn/college/user/gotoIndex.do?u=498502832>) 提交报名申请。同时，发送电子版申请材料至我校国际教育学院招生邮箱 admission@glmc.edu.cn。

(二) 报名截止时间：2022 年 3 月 31 日。

六、审核录取

(一) 桂林医学院国际教育学院来华留学生招生工作小组审核申请材料，通过邮件或电话等方式通知初审合格学生参加入学考试；

(二) 根据学生综合表现择优录取，确定拟录取名单；

(三) 向学校、区教育厅及外事管理部门报批学生材料；

(四) 通过邮件或电话等方式联系正式录取学生，邮寄录取材料原件。

七、费用标准

(一) 注册费 400 元

(二) 学费

1. 汉语进修课程学费 12000 元/学年

2. 本科生学费

临床医学、口腔医学 20000 元/学年

护理学、药学、医学检验技术 13000 元/学年

(三) 住宿费 约 4500 元/年

※我校不同校区、不同宿舍楼栋住宿收费标准不同，具体收费以学校财务处当年公布的收费标准为准；不同年度的住宿费可能会有所调整。

(四) 其他费用

1. 保险费 800 元/年

2. 体检费、签证费 根据国家相关部门规定自行缴纳

3. 教材费 根据各学期课程自行购买教材

八、联系方式

通讯地址：广西桂林市临桂区致远路 1 号 桂林医学院国际教育学院

邮政编码：541100

电话：0086-773-5895660

邮箱：admission@glmc.edu.cn

网站：<https://glmc.edu.cn>



更多招生信息，请关注桂林医学院国际教育学院微信公众号！

※ 该招生简章的内容如与国家相关部门颁发的最新政策、文件有冲突的，以国家相关部门的政策、文件为准；该招生简章最终解释权归桂林医学院国际教育学院所有。

